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         W odpowiedzi na interpelację (znak KRM.0003.293.2020) zgłoszoną w dniu 17 grudnia 2020 
roku na XLIII sesji Rady Miejskiej dotyczącą utwardzenia nawierzchni ulicy Głębokiej informuję, iż cała 
ulica Głęboka posiada nawierzchnie szutrową. Zmiana nawierzchni tej ulicy np. na beton asfaltowy         
o co Pani wnioskuje, musi być poprzedzona przygotowaniem odpowiedniej dokumentacji 
projektowej w celu zapewnienia prawidłowego odwodnienia tej części ulicy. Ponieważ zadanie takie 
nie znalazło się w uchwale budżetowej na 2021 rok, w związku z powyższym przygotowanie 
dokumentacji oraz remont ul. Głębokiej wraz z budową oświetlenia ulicznego pozostanie na liście 
oczekujących na realizacje i będzie przedstawione jako jedna z propozycji do budżetu miasta w latach 
kolejnych.   
 
              Ponadto informuję, że remont bieżący w/w ulicy na odcinku będącym w zarządzie ZDiK tj.            
w części dojazdowej do przejścia pod torami kolejowymi od strony ul. Wierzbowej będzie 
zrealizowany w ramach budżetu na bieżące utrzymanie dróg w 2021 roku. 
 
              Pozostały przebieg ulicy Głębokiej wzdłuż torów kolejowych (działka nr 1 obręb 257) do              
ul. Podmiejskiej są to tereny zamknięte „Polskich Kolei Państwowych” S.A., na których ZDiK nie może 
wykonywać prac naprawczych czy inwestycyjnych.  
                 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Otrzymują: 
1 x Adresat, 
1x Kancelaria Rady Miejskiej w Tarnowie, 
1 x Wydział Organizacyjny UMT, 
1 x a/a 
 
 

Pani Agnieszka Danielewicz  
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
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